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V. Suw alkach 

Zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1 . Ilu psychologów jest zatrudnionych w suwalskich szkołach i placówkach (prosie o 

informację zbiorczą oraz dane dotyczące poszczególnych szkół i placówek, ze wskazaniem „v 

jakim wymiarze/ile etatów) wg stanu na 31.12.21)18, 3l .l 2.?(119 i 31 . 1 ?_2020r. )`? 

2. Proszę również o inh>rnację o zakresie udziekmcj w 2OlK• 2Ol9 i 2020 noku 

pomocy psychologicznej (w jakiej fermie udzielono pomocy, ilu o.ohom, itd. ) 
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